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Lørdag d.19.09.20 kl. 14.00 

 
1. Valg af referent 

1. Nadia Sejer Lauritzen 
2. Godkendelse af referatet fra sidste møde 

1. Godkendt 
3. Godkendelse af dagsorden 

1. Godkendt 
4. Generalforsamling 

1. Udendørs med egen forsyning grundet COVID-19 
2. YouSee inviteres til punktet ”eventuelt”. YouSee kan dermed besvare medlemmerne 

på konkrete spørgsmål til produkter. 
5. YouSee 

1. Hastighedsforbedring/stikforbedring for vores medlemmer sker senest med udgangen 
af november 2020. Ændringerne oplyses til de enkelte bredbåndsbrguere af YouSee 
på mail eller brev (hvis mail ikke er muligt). Skal det udskiftes stik eller andet 
hardware vil YouSee sende en tekniker og opdatere dette uden pris for medlemmet. 

2. Serviceaftale inkluderer ikke vedligehold af kabler. Serviceaftale. Inkluderer, at 
hvis/når en YouSee kunde oplever et problem, vil YouSee løse dette. YouSee har 
udført renovering på vores anlæg gratis, da de er den eneste udbyder hos os. 

6. Andre udbydere 
1. Kan ikke styres. Enten har vi en udbyder eller alle. Dette vil gøre, at vi mister en 

samarbejdspartner, der har betalt vores renoveringer. Muligheden er undersøgt, men 
er ikke økonomisk ansvarligt, når vi kigger på foreningens indtægtskilde og aktiver. 

7. Medlemmers mails 
1. 5 stk. 

8. Status administrative ting 
1. Bank – Efter både fysisk møde, telefonmøde og mails er det ikke muligt at ændre 

navnene på de ansvarlige i banken før navnene, der skal have adgang er skrevet ned 
i et referat fra en ordinær generalforsamling. Dette er grundet hvidvaskningsloven. 

2. Forsikring – Forsikring kan ikke tegnes før bankforholdene er på palds. 
9. Øvrigt nyt fra Formand 

1. Vores møder skal tage en time med mindre andet er aftalt.  
2. Vi skal fordele opgaverne bedre, både mellem møderne og på møderne. 

10. Næste møde 
1. Afholdes efter generalforsamlingen. Tidspunkt aftales 

11. Evt.  
1. Vi skal holde et møde med vores nye foreningskonsulent fra YouSee d.25/9-2020 

1. Vi vil gerne have tal på fejlmeldinger hos YouSee og løsninger. Her kan vi 
undersøge hvor mange der oplever problemer og fejlmelder. Vi kan også få 
det eksakte tal på brugere af de forskellige produkter (bredbånd og/eller TV) 

2. Vi vil igen gerne undersøge muligheden for investeringsforhold hvis kablerne 
åbnes for andre udbydere. 

2. Vi er opmærksomme på at forskellige fiber-udbydere er i gang med at lægge fiber 
gratis ned i forskellige dele af Danmark. Vi skal holde os opdateret på dette, så vores 
område muligvis kan komme med i en af disse omgange på sigt. 

3. Vi har haft en del online kommunikation internt. Vi ville blandt andet have holdt et 
informationsmøde i foråret, som vi ikke har kunnet grundet COVID-19. 

4. Der har været forlænget svartid i foråret og sommeren grundet COVID-19. Mails 
tjekkes hver 14. dag. Ofte tjekkes de ugentligt. 

5. Vi har forsøgt at planlægge møder med forskellige samarbejdspartnere, men det har 
ikke været muligt før nu (september 2020). 


